
HENDRIK-IDO-AMBACHT

ALGEMENE BESCHOUWINGEN 2e TERMIJN, 8-11-2018

Voorzitter,

Was u ook wat verrast hoe de eerste avond van de Algemene Beschouwingen verliep 

afgelopen maandag ?

We kunnen het niet alleen, we hebben elkaar nodig en dan maakt het soms niet uit of 

je deel uitmaakt van de coalitie dan wel de oppositie.

Door het duellerende stelsel serieus te nemen blijkt de politiek wel wat duidelijker te 

worden voor de burger en weet elke kiezer zich vertenwoordigd  in deze fraaie 

vernieuwde raadzaal. 

Graag willen wij in deze 2e termijn reageren op de reacties van het college na onze 

bijdrage in de 1e termijn.

Basisonderwijs in H.I. Ambacht.

 De PvdA heeft in de eerste termijn gevraagd om een “financieel -stand- van -zaken 

overzicht”  als het gaat om het eerste IHP inclusief de verhuizing van het 

Jeugdspeelpark. Als het overzicht er uit zou zien als de onlangs gepresenteerde 

evaluatie project Jeugdspeelpark, zou ons dat zeer tevreden stellen. Ook al was de PH

duidelijk in zijn antwoord, want het overzicht komt er niet, willen wij stellen dat het 

altijd mogelijk moet zijn om dat op te leveren, alle onzekerheden kunt u immers 

benoemen en beargumenteren.

Het zal ons het er niet van weerhouden om voor het raadsvoorstel te stemmen bij  

punt 9.4 van deze agenda, waar onder punt 2 gevraagd wordt om een bedrag 

beschikbaar te stellen van € 50.000,- voor het opstellen van het Integraal 

Huisvestingsplan voor de onderwijshuisvesting 2019, omdat wij beseffen dat we wel 

door moeten. 



Stichtingen en verenigingen

Op ons verzoek om weer na te denken over een kleine subsidie met prestatieafspraak 

aan alle clubs in Ambacht met jeugdleden, kregen we niet direct de handen op elkaar.

Goede ideeën worden beloond geeft u aan, maar die kosten ook geld, wat is er dan 

beschikbaar en waar moeten we aan denken, en weten de clubs dit ?

De grote clubs waarschijnlijk weer wel, maar daar hebben we moeite de controle te 

houden na grote investeringen door de gemeente en moeten we waken voor open-

eind constructies.

Ziet u een nieuwe turnhal voor Souplesse als een goed idee ?

Jeugdzorg

Namens de fractie van de PvdA breng ik de complimenten over aan PH van Die naar 

aanleiding van zijn reacties op het dossier Jeugdzorg. Voorwaar geen makkelijk 

dossier, de PH spreekt met kennis van zaken. Het is hier wat ons betreft vinger aan 

de pols houden, ook als de problematiek vaak belegd in de regio.

Laten we bij  schrijnende lokale situatie niet schromen om in te grijpen, van naar 

elkaar wijzen los je geen dossiers op.

Afgelopen dinsdag werd in de Drechtraad de nieuwe eigen bijdragen WMO behandeld. 

Waar onze fractie afgelopen maandag het optreden van PH Paans in een eerdere 

caroussel niet sterk vonden,  was dit nu duidelijk in gunstige zin beter, niet in de 

laatste plaats door de ingebrachte  moties en amendementen waarin Mw van der Hee 

een fraaie en sterk inhoudelijke bijdrage heeft geleverd. Ze ontving hiervoor terecht 

de complimenten.

Centrumgebied

De PH gaf in de eerste termijn aan dat bij de komst van de Action naar de Schoof er 

geen parkeerprobleem verwacht wordt. Deels door het openen van het parkeerdek en 

de spreiding van de Action in de regio. Geeft u hierbij aan dat er geen plan B is en dat

u uit gaat van “wie dan leeft, wie dan zorgt” ?

Wij hadden ook nog graag een stand van zaken vernomen inzake de komst van een 

bewaakte fietsenstalling bij de Schoof. 

Bij de Gebiedsvisie Graaf Willemlaan hebben we na de eerste reactie de indruk 

gekregen dat de raad nog steeds iets kan betekenen in dit project en het is beter om 

op zoek te gaan naar medestanders dan tegenstanders. Een breed draagvlak is hierbij

belangrijk.



Gaven wij in de eerste termijn al wat ideeen voor de inrichting van het gebied, nu 

willen wij dit aanvullen met  een idee voor  “de plint” , als we hier ook laaggestapelde 

woningbouw gaan realiseren. In de voornoemde plint zien wij wel kansen voor Het 

Kunsthuis, nu een eerder getipte locatie uit beeld is geraakt ivm met andere 

prioriteiten. Vormen van kunstuiting kunnen overigens een mooie verbinding zijn in 

een voorzien groenrijke omgeving.

Wij vinden het de  moeite waard om mee te geven als een tip voor de inrichting van 

dit gebied.

Tips voor de woningbouw hebben wij gegeven, maar in elk geval zal het moeten 

passen in de lokale woonvisie, nemen wij zo aan.

Wonen

In onze eerste bijdrage hebben wij niet gesproken over sociale huurwoningen. Nu in  

Dordrecht  ook wordt aangegeven dat er een tekort is aan sociale huurwoningen en 

ook  voor de rijkeren wil gaan bouwen, roept dit bij ons weer vragen op.

Stel er is nu een wachtlijst en de regio sluiten de rijen , waar laten we dan de mensen

op de wachtlijst. U ziet ze dan liever vertrekken naar buiten de regio? Of ziet u het 

niet als een lokaal probleem ?

De ontwikkelingen rond en op de Noordoevers juichen wij toe, zeker nu een  

ondernemer uit het gebied hierbij betrokken wordt.

Wij hopen voorts echt dat er in de lokale woonvisie aandacht wordt besteed aan 

doorstroming.

Wij verwachten niet dat de behoefte voor de  Blijverslening onderzocht gaat worden. 

Dat betekent dat u definitief een aangenomen motie, waarbij het college nog een 

voorstel deed voor een tekstcorrectie, niet uitvoert.

Welke kwalificatie, rekening houdend met democratie, moeten we hier nu aan geven ?

Groen 

De PH heeft aangegeven te bezien hoe hij het groen/onkruid-onderhoud een nieuwe 

impuls kan geven.

OV

PH bij een bezoek aan onze fractie hebben wij aandacht gevraagd voor het feit dat na 

de start van Qbuzz in Ambacht de halte Banckertplein vervalt tussen 9.00 en 15.00 

uur. Met scholen, ouderenwoningen, 2x een zorgcentrum en andere bewoners in het 

gebied is dit niet wenselijk en als alternatief  stelden wij  voor de halte bij 



voetbalverening ASWH nieuw leven in te blazen. De infrastructuur kan aldaar snel op 

orde gebracht worden.

Grondstoffenbeleid

De PH geeft aan dat hij een debat voorziet in de eerste helft van 2019 bij het 

presenteren van het Grondstoffenbeleidsplan. Wij kijken er naar uit en vermoeden dat

we wel wat zullen inbrengen bij dit debat, veel hangt natuurlijk af van de plannen. Wij

vertrouwen erop dat het gestelde door onze fractie in eerste termijn meegenomen zal 

worden bij de besluitvorming.

Duurzaamheid

Van iets vaags naar een modewoord,  naar moeilijk te plaatsen  omdat het zo breed 

is, en nu een werkwoord.

De voorspelde snelheid komt uit. 

Bij de  regionale energietransitie wordt de indruk gewekt dat we het tempo kunnen 

volgen en dat we ambtieus omgaan met de mogelijkheden die zich aandienen.

Een eerlijke verdeling van de kosten is nog een uitdaging.

Een ambitieuse gemeente op het gebied van duurzaamheid hoort eigenlijk zo snel als 

mogelijk een Fairtrade gemeente te worden.

Veiligheid

Voorzitter het is wel duidelijk dat we momenteel te maken hebben met een verhoogde

graad van jeugdoverlast in onze gemeente.  Het gaat verder dan “kattenkwaad”.

We steunen de aanpak door gemeente en handhavers, waarbij het aanspreken van 

ouders er positief uitspringt. 

Als het gaat om verkeersveiligheid zijn wij tevreden met de toezegging dat bij de 

nieuwe plannen, ook rond de scholen er specifieke aandacht is voor fietsers.

Wat betreft het aantal gestolen fietsen in Ambacht scoren we niet zo goed, vandaar 

nogmaals een oproep doen voor een bewaakte fietsenstalling bij de Schoof.

Regio Drechtsteden

Gemeenten die deelnemen aan de Drechtsteden hoeven daar nog steeds geen spijt 

van te hebben. Het samenwerkingsverband levert veel op en zorgt er voor dat de 

gemeenten zelfstandig kunnen blijven. Het blijft moeilijk de burger hierbij te 

betrekken, maar je vraagt je ook af is dit belangrijk. Het blijft tenslotte verlengd 

lokaal bestuur.



Op sommige dossiers ziet men wel een terugtrekkende beweging, neem bijvoorbeeld 

het dossier wonen. 

Is het wellicht niet beter om op sommige dossiers afscheid van elkaar te nemen in 

plaats van verkrampt aan tafel te blijven ?

Voorzitter, afsluitend, 

Afgelopen maandag onstond er discussie omtrent de openstelling van het nieuwe 

binnenbad van de Louwert. Als je logica voor de burger vermengt met principiële 

belangen kun je hierop wachten.

Wij zijn blij dat dit jaar alle stoelen in de raad weer bezet zijn.

Wij danken nogmaals het ambtelijk apparaat voor de inzet en de stukken die leiden 

naar de voorliggende begroting.

Een begroting waar wij mee akkoord gaan.

De PvdA fractie H.I.Ambacht wenst het college veel succes en wijsheid  toe bij het 

verder besturen van ons mooie t' Ambacht.


